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Résumé:

Cette recherche a pour objectif de maitre le point sur une des questions
linguistiques les plus importantes reliées a la traduction du terme spécialisé dans
la traduction technique. En effet nous avons choisi le terme religieux du "FIKH" de
la langue arabe vers la langue anglaise. La présente étudea pour but d’identifier
les difficultés en traduisant les termes religieuxdu Fikh.

Mots clés:

Le terme_ la terminologie_ " El Fikh'_ L'arabe_ L'anglais_ La traduction spécialisé_

La langue de spécialité.

Summary:

This research aims at Shedding the light on one of the most important linguistic matters
linked to the translation of the specialized term through a technical translation. Hence,
we did choose the term of " EI'Fikh" in religion from Arabic into English —an analytical

and critic study.

The purpose is to identify the difficulties which may face the translator dealing with such
specialized terms within a specialized language.

Key words:

The term_ the terminology_ EL Fikh- Arabic_ English_ the specialized language_

specialized translation.



